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Geachte leden van het college, 

Op uitnodiging van vele bewoners van de appartementen rondom de Ameideflat zoals Koninginnehof, 
Prinsenhof, de Kluis, Kluisgaarde en Nazareth hebben wij gezamenlijk met deze bewoners en vele andere 
genodigde een schouw gehouden. 
Deze bewoners ervaren heel veel overlast van drugsdealers, insluipers, wildplassers en op sommige 
plaatsen zelfs ontlasting. Ook is er op bepaalde plaatsen veel overlast van hondenpoep. 
Sommige mensen kunnen hun raam niet openzetten ivm de vreselijke stank. Zij voelen zich ernstig 
aangetast in hun woongenot. 
Zij voelen zich met al hun klachten niet gehoord. Niet bij handhaving en de politie maar ook niet bij de 
woningcorporaties. 
Het appartementen complex aan de Ameidewal vraagt al geruime tijd naar een fatsoenlijk slot in de 
voordeur. Maar ze krijgen te horen dat dat te duur is. Nu kun je heel makkelijk de deur openen zonder 
sleutel. Gevolg daklozen en dronkaards die daar binnen in de hal liggen te slapen. Ook andere complexen 
hebben hier last van. 
 
Graag willen wij, met diverse partijen uit onze raad die veiligheid hoog in het vaandel hebben staan,  ons 
hard maken voor deze veelal oudere bewoners. 
Er zijn veel “verstopplekken” in deze omgeving waar heel veel overlast is van drugsverslaafden, criminelen 
en drugsdealers, zelfs bij mensen voor de deur. Ook op het parkeerterrein achter de Kluisgaarde wordt heel 
veel gedeald. 
Er wordt door omwonende al lang gevraagd om hekken zodat bepaalde doorgangen kunnen worden 
afgesloten en overlast plegers niet zo makkelijk weg kunnen. 
Het moet toch mogelijk zijn om hier wat vaker, ook in alle hoeken en gaten, te surveilleren. 
Bewoners vragen om extra cameratoezicht.  
 
Tevens is er een dringende vraag om het grasveld op de hoek van het parkeerterrein aan Zuideinde onder 
de raam van bewoners op die hoek tot aan de ingang parkeergarage, te voorzien van een hekwerk waar 
geen honden door kunnen en deze dus ook niet meer hun behoefte kunnen doen onder het raam. Dan 
kunnen deze bewoners ook hun raam weer openzetten. 
Tijdens de schouw waren ook twee handhavers aanwezig en mensen van de afdeling handhaving en 
veiligheid. Wij gaan er vanuit dat ook zij gaan proberen iets aan deze problemen te doen. 
Wij allen vinden het heel belangrijk dat deze bewoners maar ook de winkeliers en het museum geholpen en 
gehoord worden met deze dagelijkse overlast. Er zijn al diverse mensen verhuisd of ze durven niet meer 
naar buiten. Wij zien deze schouw als een laatste schreeuw om hulp zodat ook deze bewoners veilig kunnen 
wonen en zich ook veilig kunnen voelen. 
Wat vragen we concreet: 
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 Ga in gesprek met de bewoners die de overlast elke dag ervaren, zodat hun zorgen, door soms 
kleine aanpassingen door de woningbouwcorporaties en gemeente helmond, weggenomen kan 
worden. 

 Door tijdelijk cameratoezicht duidelijk beeld te krijgen van de overlast door drugsdealers, gebruikers 
en andere overlast plegers. 

 Veiligheid en handhaving vaker een kijkje te laten nemen bij de zogenoemde “verstopplekken” hun 
ronde te maken. 

 maak samen met inwoners een plan voor herinrichting openbare ruimte met veel groen en 
verlichting, maar zonder verstopplekken en communiceer hierover met de omwonenden. 

 

Met vriendelijke groet, 
Helder Helmond, Lokaal sterk, GroenLinks en plan! 
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Antwoord van het college van burgemeester en wethouders: 
 
Naar aanleiding van uw bovengenoemde brief, delen wij u het volgende mede: 
 
Een veilige en leefbare woonomgeving is uiteraard zeer belangrijk en staat hoog op de agenda bij de 
gemeente. Om dit te behouden, zetten we ons samen met inwoners en partners, zoals de politie en 
LEVgroep, iedere dag in. Betrokken buurtbewoners hebben tijdens de schouw op 20 oktober jl. getoond 
waar zaken in hun ogen niet helemaal goed gaan in hun woonomgeving. Zowel vanuit de gemeente als 
politie en woningcorporaties was een vertegenwoordiging aanwezig om met de bewoners in gesprek te 
gaan.  
 
Naar aanleiding van de schouw en de gevoerde gesprekken, hebben we een actieplan opgesteld. Hierin is 
opgenomen dat: 
 

- de aanwezigheid van politie en boa’s geïntensiveerd wordt om een goed overzicht te verkrijgen van 

de overlast. Zij zullen hun bevindingen vastleggen en optreden daar waar nodig; 

- op plaatsen waar een onveilige of overlastsituatie kan ontstaan, verlichting wordt aangebracht. Deze 

verlichting zou het moeilijker moeten maken om op de openbare weg te slapen en/of de ontlasting te 

doen. Deze locaties worden eveneens in het extra toezicht opgenomen; 

- een beveiliger ingehuurd is door Volksbelang voor de Ameideflat die in en rond het complex toezicht 

houdt.  

- samen met bewoners besloten is om het grasveld te vervangen door lage bosschages. Hierdoor 

wordt het groene karakter behouden en wordt het probleem van overlast door hondenpoep 

aangepakt.  

De communicatie heeft tijdens deze aanpak, maar zeker ook erna, onze aandacht. Zo blijven we in gesprek 
met de buurtbewoners over het actieplan en de voortgang hiervan en horen we graag hun ervaringen. 
Tegelijkertijd zetten we in op het vergroten van zelfredzaamheid en het geven van voorlichting, bijvoorbeeld 
over babbeltrucs, wanneer en waar doe je een melding, etc. Daarnaast zullen we, samen met de LEVgroep, 
investeren in een goede buurtpreventie en het versterken van de bewonerscommissie. We zetten in op een 
duurzame verbetering en doen dit voor en samen met de bewoners. 
 
Burgemeester en wethouders van Helmond 
 
Mevr. P.J.M.G. Blanksma-Van den Heuvel  H.J. de Ruiter 
burgemeester      secretaris 


